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Oświadczenie skierowane do ministra klimatu i środowiska Michała Kurtyki 

Do opinii publicznej docierają informacje, że producenci opakowań z tworzyw sztucznych borykają się 

z coraz większym problemem dotyczącym zdobycia surowca do produkcji. Firmy kosmetyczne i spożywcze 

coraz częściej stawiają na opakowania przyjazne środowisku, z dużym udziałem recyklatu w produkcie. Ten 

trend jest powszechny, co powoduje gwałtowny wzrost cen recyklatu. Recyklat pochodzący głównie z prze-

tworzonych butelek PET kosztuje 1350–1400 euro za tonę, tj. prawie dwa razy więcej niż rok temu, ponie-

waż popyt wielokrotnie przewyższa podaż. To w efekcie podbija cenę finalnego produktu. 

W planach ministerstwa jest wprowadzenie systemu kaucjonowania butelek PET. W związku z tym, że 

opisany powyżej problem narasta, proszę o informację, kiedy zostanie wprowadzony system kaucjonowania 

butelek PET. 

Jan Maria Jackowski 
 


